
 Zápis z jednání Komise pro sociální oblast a zaměstnanost
Rady města Nového  Města na Moravě  

Přítomni: viz prezenční listina
Datum jednání: 30. 10. 2024
Garant RM: Stanislav Marek
Hosté: (viz prezenční listina)

Předsedou navrhovaný program: 
A) Zahájení
B) Vlastní iniciativní náměty z komise 

1. Dotační program na rok 2025 v sociální oblasti – hodnocení projektů

2. Ostatní

A) Zahájení 
Předsedkyně komise přivítala všechny přítomné a zahájila jednání komise. Přivítala také garanta
komise pana Stanislava Marka.
Předsedkyně komise  se  členů dotázala,  zda  mají  nějaký návrh na  doplnění  programu.  Členové
komise souhlasí s navrženým programem a nemají žádné připomínky ani doplnění. Přítomno 7 z 9
členů komise – je tedy usnášeníschopná.

Členové komise schvalují následující program jednání:
A) Zahájení
B) Vlastní iniciativní náměty z komise

1 Dotační program na rok 2025 v sociální oblasti  - hodnocení projektů

2 Ostatní

Hlasování: PRO: 7  PROTI: 0  ZDRŽEL SE: 0  OMLUVENI: 2  NEHLASOVAL: 0      schváleno 

B) Vlastní iniciativní náměty z komise 

1.  Dotační program na rok 2025 v sociální oblasti – hodnocení projektů
Předsedkyně  komise  informovala  členy  o   jednotlivých  žádostech  o  dotaci,  byly  postupně
představeny sociální služby a organizace, které si o dotaci žádají. Celkem se dotačního programu se
svými žádostmi přihlásilo pět organizací:

- Domácí hospic vysočina o. p. s.
- Integrační centrum Sasov z. ú.
- Ječmínek o. p. s.
- Portimo o. p. s.
- Oblastní charita Žďár nad Sázavou

Celková požadovaná částka od organizací: 1 971 300,- Kč
Částka schválená v rozpočtu města k rozdělení: 800 000,- Kč



S  ohledem na  střet  zájmů  u  členů  komise  –  Ing.  Hany  Brnické,  ředitelky  Domácího  hospice
Vysočina a Ing. Tomáše Pospíšila, ředitele Portima bylo hlasováno pro tyto organizace zvlášť a
jejich zástupci se hlasování zdrželi. 
Komise z důvodů splnění všech požadovaných náležitostí doporučuje radě města schválit přidělení
dotace výše uvedeným organizacím v částkách uvedených v příloze č. 1.

Usnesení: Komise  pro sociální  oblast  a  zaměstnanost  doporučuje  radě  města  schválit  přidělení
dotace Domácímu hospici Vysočina o. p. s. v částce uvedené v příloze č. 1. 
Hlasování: PRO: 5  PROTI: 0  ZDRŽEL SE: 2  OMLUVENI: 2 NEHLASOVAL: 0      schváleno
Zásadně odlišné stanovisko usnesení uplatněno: NE 

Usnesení: Komise  pro sociální  oblast  a  zaměstnanost  doporučuje  radě  města  schválit  přidělení
dotace Portimu o. p. s. v částce uvedené v příloze č. 1. 
Hlasování: PRO: 5  PROTI: 0  ZDRŽEL SE: 2  OMLUVENI: 2 NEHLASOVAL: 0      schváleno
Zásadně odlišné stanovisko usnesení uplatněno: NE 

Usnesení: Komise  pro sociální  oblast  a  zaměstnanost  doporučuje  radě  města  schválit  přidělení
dotace Oblastní charitě Žďár nad Sázavou v částce uvedené v příloze č. 1. 
Hlasování: PRO: 6  PROTI: 0  ZDRŽEL SE: 1  OMLUVEN: 2 NEHLASOVAL: 0      schváleno
Zásadně odlišné stanovisko usnesení uplatněno: NE 

Usnesení: Komise  pro sociální  oblast  a  zaměstnanost  doporučuje  radě  města  schválit  přidělení
dotace Ječmínku o. p. s. v částce uvedené v příloze č. 1. 
Hlasování: PRO: 6  PROTI: 0  ZDRŽEL SE: 1  OMLUVENI: 2 NEHLASOVAL: 0      schváleno
Zásadně odlišné stanovisko usnesení uplatněno: NE 
 

Usnesení: Komise  pro sociální  oblast  a  zaměstnanost  doporučuje  radě  města  schválit  přidělení
dotace Integračnímu centru Sasov v částce uvedené v příloze č. 1. 
Hlasování: PRO: 6  PROTI: 0  ZDRŽEL SE: 1  OMLUVENI: 2 NEHLASOVAL: 0      schváleno
Zásadně odlišné stanovisko usnesení uplatněno: NE 
  

3 Ostatní

V diskusi při hodnocení výše návrhu na přidělení dotace pro rok 2025 se objevily názory, že částka
800  tis.  Kč  není  dostatečná  s  ohledem  na  vývoj  zejména  cen  v  minulých  letech  registrovaní
poskytovatelé sociálních služeb budou podávat žádost o vyrovnávací platbu na rok 2025 až v měsíci
listopadu t.r. výši přidělené finanční podpory na rok 2025 budou znát nejdříve v lednu nebo v únoru
roku 2025.  Komise se rozhodla  navrhnout Radě města pro dotační období 2026  navýšení částky
poskytované  dotačním programem  v  sociální  oblasti.  Je  však  třeba  toto  navýšení  Radě  města
odůvodnit. 

Na setkání padlo několik návrhů: 
- navýšení dle rostoucí inflace, jde o dopady inflace od r. 2020
- navýšení dle demografické křivky obyvatelstva – rostoucí počet seniorů a předpokládá se, že 85%
seniorů z populace zůstává v přirozeném domácím prostředí. Už teď se pohybují poskytovatelé na
hranici kapacity
Bylo dohodnuto,  že se členové komise nad řádným odůvodněním, proč navýšit  alokační částku
dotace zamyslí a své návrhy zašlou do 15. 11. 2024 na e-mail zapisovatelky komise. 



Upozornění: 
Výstupy z komise jsou jen jedním z podkladů pro rozhodování rady města a konečná rozhodnutí
rady města se tak mohu lišit. 

Dne: 31. 10. 2024
Zapsala: Mgr. Věra Novotná
Schválila: Ing. Mgr. Hana Janů


